
17. april 2018. Afdelingsbestyrelsesmøde afd. 8. 

Til stede: Karin, Helle, Erik, Astrid. Fraværende: Karen. Referent: Astrid. 

 

1. Godkendelse af referat. 

Referat godkendt. 

 

2. Meddelelser. 

FAB-mødet den 8. april var spændende, fortæller Erik. Der er skrevet et godt og udførligt referat, 

som kan findes på boligforeningens hjemmeside – eller man kan bede om en udskrift fra kontoret, 

hvis man ikke har pc.  

 

Der har været hærværk imod hygge-området foran opgangene 15 – 17, og et bord og en bænk er 

brændt delvist af. Det er bl.a. sket ved, at man har stillet en engangsgrill og ladet den brænde ned. 

HVIS I BRUGER ENGANGSGRILL, SÅ STIL DEN OVEN PÅ DEN STORE GRILL 

DEROVRE!!!!! 

 

Undskyldningsbrevet fra YouSee til beboerne er på vej. 

 

3. Storskrald. Det er uheldigt, at der står skrald i op til tre dage. Og sommetider bliver det spredt ud 

af dem, der kommer og klunser. På den baggrund vil vi be’ varmemestrene om, at skraldet først må 

stilles ud den dag, det skal afhentes. 

 

4. Modernisering af kontoret.  

En ”chrome book” er det, vi har brug for, meddeler Karin. Prisen er nærmest kun det halve af den 

for en pc. Den kan det, vi har behov for at kunne. Karin går videre gennem en kyndig kontakt, hun 

har. 

 

Næste møde 15. maj kl. 10. 

Erik har brød med.  

 

 

 


